
Referat	fra	styremøtet	30.	januar	2024.		

	

Tilstede:	Atle,	Øyvind,	Roar,	Pål,	Ernst	Arne,	Tone	og	Lena.		

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Regnskap	og	budsjett	 Tone	presenterer	regnskapet	og	forslag	til	budsjett	for	

året	2024/2025.	Budsjettet	revideres	etter	neste	
styremøte,	da	vi	har	fått	inn	pris	på	arbeid	som	skal	
gjøres	på	veien.		

Tone/styret	

Brøyting/strøing	
Solbakken	

Atle	har	sjekket	opp	hvordan	avtalen	er.		Kommunen	
bestemmer	når	det	skal	brøytes,	kommunen	skal	
derfor	kontaktes	dersom	det	er	noe	med	brøyting.	
Brøytevakten	sitt	tlf	nr	er:	905	36	862.	De	som	brøyter	
får	ikke	lov	til	å	brøyte	før	det	er	avklart	med	
kommunen.	Per	Morten	Haugen	og	Eirik	Gladhus	er	
de	som	brøyter	på	Bjerkøya	nå.	Erik	Gladhus	brøyter	
og	strør	i	Solbakken	etter	egen	avtale	med	Bjerkøya	
vei-	og	velforening.	Begge	disse	følger	kommunens	
retningslinjer	for	når	det	skal	brøytes	og	strøs.			

Atle		

Bekjempelse	av	
fremmede	arter	på	
Bjerkøya	

Innspill	fra	miljøgruppa.	Sosial	hygge	til	dugnad	med	
bekjempelse	av	fremmede	arter.	De	ønsker	en	
representant	fra	Solbakken	også,	Tone	kontakter	
lederen	av	Solbakken	hytteeierforening	(Terje	Walle).	
Det	er	også	bestemt	at	det	settes	av	noen	penger	fra	
velforeningen	til	sosiale	tiltak	i	forbindelse	med	
dugnader	i	bekjempelsen	av	fremmede	arter.		

Tone,	Ivar	og	
Geir.		

Asfaltering		 Vi	bør	asfaltere	Vestsideveien	fra	Morilden	og	bort	til	
Pumpestasjonen	ved	Mathisodden,	den	er	i	dårlig	
forfatning.	I	tillegg	må	veien	utbedres	fra	Bryggeveien	
og	bort	mot	Sydvesten,	her	må	grøften	og	drensrør	
utbedres	og	veien	asfalteres.		Dette	er	blitt	slik	etter	
arbeid	langs	veien,	men	etter	å	ha	kontaktet	
entreprenør	som	fraskriver	de	seg	ansvaret	blir	vi	
enige	om	at	vi	må	koste	dette	selv.	Dette	må	vi	få	en	
pris	på	dette	før	vi	vedtar	budsjettet.	Prisen	må	også	
evt	inkludere	pris	på	faste	fartsdumper.	Atle	
kontakter	kommunen	for	å	hører	om	vi	kan	få	priser	
via	dem,	det	sparer	oss	for	mye	penger.			

Ernst	Arne		
og	Atle	

Stolpe	og	basketkurv		 Vi	bytter	stolper	når	vi	får	tak	noen	som	egner	seg.	Da	
er	det	også	fornuftig	å	bytte	lampene	på	banen	ved	
Skøytebrygga.		

Ernst	Arne	

Neste	møte	 Tirsdag	27.	februar	kl	1900	hos	Atle	 	
	

Ref.	Lena	

	

	


